



**Confucius Institute at Khon Kaen University, Thailand  
Collaboration with Southwest University, China**

**孔敬大学孔子学院**

6<sup>th</sup> Floor, Building of the Faculty of Technology  
Khon Kaen University  
123 Mitraparp Highway, Muang District  
Khon Kaen 40002, Thailand

## 邀请函

尊敬的西南大学国际合作与交流处：

2018年1月9日-13日，孔敬大学孔子学院将举行孔敬大学孔子学院中国研究中心揭牌仪式及孔敬大学孔子学院建院十二周年庆，特邀请西南大学四位相关领域专家参加以上活动，并为孔院“含弘专家讲坛”举办学术讲座。此次行程的泰国国内费用（不含国内段机票）由孔敬大学孔子学院承担。

邀请名单见下：

1. 张文           西南大学历史文化学院副院长
2. 张显成       西南大学汉语言文学研究所教授
3. 韩云波       西南大学期刊社编辑
4. 曹建           西南大学文学院教授

*U. Danvirakul*

孔敬大学孔子学院泰方院长



*胡林*

孔敬大学孔子学院中方院长

二〇一七年十二月一日



## Confucius Institute at Khon Kaen University, Thailand Collaboration with Southwest University, China

孔敬大学孔子学院

6<sup>th</sup> Floor, Building of the Faculty of Technology  
Khon Kaen University  
123 Mitraparp Highway, Muang District  
Khon Kaen 40002, Thailand

December, 1, 2017

Dear Southwest University International Cooperation and Exchange Office:

From January 9 to January 13, 2018, Confucius Institute at Khon Kaen University will hold the opening ceremony of the China Study Center of Confucius Institute at Khon Kaen University and the ceremony of 12th anniversary of the Confucius Institute at Khon Kaen University. Four specialists from Southwest University are invited above activities, and for Confucius Institute "containing expert forum" held academic lectures. Confucius Institute at Khon Kaen University will afford the expenses in Thailand (excluding domestic flights in Thailand). The name list is detailed as follow:

1. Mr. Zhang Wen, Vice Dean of College of History and Culture
2. Mr. Zhang Xiancheng, Professor of College of Liberal Arts
3. Mr. Cao Jian, Professor of College of Liberal Arts
4. Mr. Han Yunbo, Editor of Journal Press of Southwest University

Sincerely yours,



Director (Thai) of Confucius Institute at Khon Kaen University



Director (Chinese) of Confucius Institute at Khon Kaen University